
台大外文系通訊

第八十七期

九十八年十月一日

DFLL Newsletter

No.87

2009.10.1

發行人: 梁欣榮 (Yanwing Leung)

主編: 柯悌穆 (Timothy Casey)

Past Events

- September 2 舉辦研究所新生座談會。
Orientation Seminar for First Year Graduate Students was held.
- September 9 舉辦大一新生輔導說明會。
Freshman Orientation Seminar was held.
- September 11 舉辦交換生說明會。
Freshman Orientation for exchange students was held.
- September 23 1.召開大一英文委員會會議。
Freshman English Committee Meeting was held.
2.召開外文系空間小組會議。
DFLL Committee of Space Allocation Meeting was held.
- September 28 1.Faculty Colloquium:
Moderator: Professor Ming-tsang Yang (楊明蒼副教授)
Speaker: Dr. Yao-chung Li (李耀宗博士)
Title: 「宮庭愛情」與歐洲中世紀文學研究的現代性
(delivered in Chinese)
2.中外文學九月號出刊日。
The September issue of *Chung Wai Literary Quarterly* was released.

Future Events

- October 7 (Wed) 召開系務會議暨迎新茶會。
A Department Affairs Meeting and a welcoming tea party will be held.
Venue: College Conference Room, 2F, College of Liberal Arts Building
Time: 2:00-4:00 pm., October 7, 2009
- October 14 (Wed) 1.召開系教評會議。
A meeting of the DFLL Teachers' Evaluation Committee will be held.
2.召開作文委員會會議。
2009 Fall Plenary Composition Committee Meeting will be held.

Notices

本系為配合高等教育評鑑中心 98 年大學校院系所評鑑，將於 98 年 11 月 19 至 20 日接受實地訪評。自評報告已寄給訪評委員。評鑑作業需要所有老師共同配合提供資料，以利訪視作業。

An evaluation of our department by the Ministry of Education will take place on November 19 and 20, 2009. A self-evaluation report has already been sent to the Evaluation Committee. Currently, preparations are being made for the actual visit of the Evaluation Committee members. Your assistance and cooperation in responding to requests for information will be greatly appreciated.

為加強推動綠建築環境保護教育，教育部高教司建請各校於課程規劃時，將綠建築知能納入相關課程。

In order to enhance environmental education, the Ministry of Education proposes that university courses include topics about green architecture.